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Zápis z rrýroční členské schůze ze dne 14,5.2017

Výroční členská schůze Bytového družstva Obranců míru872 (dále BD872) se konala dne

l4.5.2017
v 19.00 hodin ve vestibulu bytového domu Obranců miru872. Přítomno bYlo 11 řádných

členů bytového družstva u."ňů". bylatedy usnašení schopná. Schuze Probíhala dle

ohlášeného programu.

1. Výroční členská schůze byLazahájetnv 19.00 hodin předsedou představenstva Panem

Romanem Macke, kter,y privital vseóhny přítomné. Fyzickým přepočítráním a koníolou
zápisu v presenčú rstinÉ prohltísil 

"chtní 
zausnašení schopnou. Ustavena hlasovací komise

ve složení Renáta Jašková a Stanislav Sfula.

2. Předseda představenstva všechny přítomné krátce seznámil s hospodař,ryTi.ry,§šv ry
rok 2016 a dal k dispozici t nanednuti Zprávto hospodaření BD872 zarok2016. Clenové

družstvabyli seznánneni s finanční ryávěikou družstva zarck2016 abyli PoŽádráni o

schválení ňospodaření zatentorok. členská schůze schválila hlasováním kladný výsledek

hosPodaření Árok2016 ve ťši 564,5 0Kě ",pro 11 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se hlasovdní

0 hlasů.
Dle zákona o družstvech § 235 je nutné navyšovat nedělitelný fond minimálně o l0 oÁ z

Ú;téh" 
"i;k 

. člesnká ,"ň*" tedy roáodlahlasovárúm o rozdělení zisku takto: Nedělitelný

fond bude navýšen o častku 57,-Kč
Fond oprav bude navýšen o častku 507,50 Kč
pro Ll-hlasů, proti 0 hlasů, z.dňel se hlasovdní 0 hlasů

3. Na základě roáodnutí schůze představensťvaBD87} ze dne 9.3.2017 bYla urěena Částkaza

odběr elekřiny ze společných próstor pro paní Myškovou na rok 2017 ato 400,- KČ. Tato

ěastka již byla v hotovosti uhrazena přímo do pokladny družstva.

4. Byly projednány možnosti dalšího áodnocení majetku BD872 novými investicemi.

er""oi,e aiastva se mohli vyjádřit k plránům představenstva do dalších let. Zřejmé největším

projektem, kter,ý bycho* -ohli,,n,, priStictr letech realizovat je pořízení balkónŮ/lodŽií ke

L^áebytové jednótce. členové uýti pozriaani, aby si tento nápad řádně promysleli a

uvažováli nad nejlepším místem batťonové přístavby pro jednotlivé sloupce bYtových

jednotek. Na oatŮi raone schuzi bychom tuto investici zřejmě schvalovali hlasovaním. TaktéŽ
'zanĚIopřárú 

pořídit výtah...nápú ,to:i za úva}ru, ovšem wž:áÁalby si nemalou investici a

momentálně mu ělenové družstva nepnraai[ prioritu. Dále členové opět oteťeli otr{zlcu

zrušení některých topných těles v bytovýchjednotkách a to konkrétně v chodbách a

koupelnách. paní laŮtóva byla povÉřená sumarizací požadavků za jednotlivé bytové jednotkY,

proběhla diskuze nad možrrým 
"yoZitir" 

volných prostor na pŮdě a ve sklePě_dle finanČních

možností BD872. Zde nedoilo klednoznačné shodě a proto zustavá tato otázka také otevřena

do příští ádné schůze. opět bylaoteťena problematika stínících vzrostlých stromŮ ze stranY

trlavni cesty. Sběrem hlasů pró žádost na město o odstranění těchto jehliČnanŮ bYl Pověřen
pan štda.

5. Hlasováním byla schválena žádost na město o ňizenidalŠÍch parkovacích míst. Z,debY

bylo vhodné ňeimétakovouto žádost nechat odsouhlasit i okolními bytovými dobY a jejich

číenslcými schůzemi. pak by tato žádost měla mít dostateěnou váhu, abY se radní touto

problematikou zábyvali. .. iro 11 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se hlasovóní 0 hlosů


